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JEGYZŐKÖNYV 

 

 

Készült: 2024. május 27-én megtartott Mezőkövesd Város Önkormányzat Képviselő-

testületének Ügyrendi és Társadalmi Kapcsolatok Bizottsága nyílt üléséről.  

 

Helye: Mezőkövesdi Közös Önkormányzati Hivatal „A” épület fsz. 13. tanácskozó terem 

 Mezőkövesd, Mátyás király út 112. 

 

Jelen vannak:  Ügyrendi és Társadalmi Kapcsolatok Bizottság tagjai: 

Csiger Lajos  

Gáspár Erzsébet Ágnes 

Molnár Istvánné 

Pap Szabolcs 

Kovács Szabolcs 

Dr. Kertészné Kertész Margit 

 Kaczvinszki Ferenc 

 Viszneki Gáspár 

 

Igazoltan távol: Jámbor Márk bizottsági tag 

 

 

Mezőkövesdi Közös Önkormányzati Hivatal részéről: 

Dr. Jakab Orsolya jegyző 

Balog Lászlóné kincstári irodavezető 

Pázmándi-Guba Viktória szervezési referens 

 

Meghívottak:  

Lázár Endréné főigazgató Mezőkövesdi Óvoda-Bölcsőde és Élelmezési 

Központ 
 

Szarka Melinda intézményvezető Mezőkövesdi Kistérségi Szociális 

Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ 
 

Dr. Varga László Rendőrkapitányság vezető 
 

 

Csiger Lajos bizottsági elnök köszönti a bizottsági tagokat és a megjelenteket. Megállapítja 

az ülés határozatképességét, 9 fő bizottsági tag közül 8 fő van jelen. Jegyzőkönyv hitelesítőnek 

felkéri Kaczvinszki Ferenc bizottsági tagot.  

A továbbiakban a napirendi pontok elfogadását teszi fel szavazásra. 

 

9 fő bizottsági tagból jelen van 8 fő, és 8 fő igen szavazatával az alábbi sorrendben fogadja 

el a napirendi pontokat: 

 

NAPIREND: 

 

1. Beszámoló Mezőkövesd város közbiztonsági helyzetéről, a közbiztonság érdekében tett 

intézkedésekről és az azokkal kapcsolatos feladatokról (testületi meghívó 1. pontja) 

  Előadó:  dr. Varga László Rendőrkapitányság vezetője 
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2. Tájékoztató a Mezőkövesdi Polgárőrség Egyesület tevékenységéről (testületi meghívó 2. 

pontja)  

  Előadó:  Varga Lajos Egyesület elnöke 

 

3/2. Az önkormányzat 2023. évi zárszámadása (testületi meghívó 3/2. pontja) 

           Előadó: dr. Fekete Zoltán polgármester 

  Referens:  Balog Lászlóné kincstári irodavezető 

 

4. Beszámoló a 2023. évben végzett belső ellenőrzések eredményéről (testületi meghívó 4. 

pontja) 

Előadó: Dr. Jakab Orsolya jegyző 

Referens:  Pázmándi-Guba Viktória szervezési referens 

 

5. Beszámoló a Mezőkövesdi Kistérségi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ 

2023. évi munkájáról (testületi meghívó 5. pontja)  

    Előadó: Szarka Melinda intézményvezető 

 

6. Beszámoló a Mezőkövesdi Többcélú Kistérségi Társulás 2023. évi munkájáról (testületi 

meghívó 6. pontja)  

     Előadó:   dr. Fekete Zoltán polgármester     

   Referens:  Besenyei István kistérségi munkatárs 

 

7. Mezőkövesdi Óvoda-Bölcsőde és Élelmezési Központ óvodáiban a 2024/2025. nevelési 

évben indítható csoportok számának meghatározása (testületi meghívó 7. pontja) 

Előadó:  Lázár Endréné főigazgató 

 

8. Mezőkövesdi Óvoda-Bölcsőde és Élelmezési Központ óvodáiban 2024/2025. nevelési 

évben induló csoportok gyermeklétszámának húsz százalékkal történő bővítéséről 

(testületi meghívó 8. pontja) 

 Előadó:  Lázár Endréné főigazgató 

 

9. A tájházak felkészülése a turisztikai szezonra (testületi meghívó 9. pontja) 

  Előadó: dr. Fekete Zoltán polgármester 

  Referens: Elek Andrea munkatárs 

 

 

 

10. A Mezőkövesdi Rendőrkapitányság támogatási kérelmének elbírálása (testületi 

meghívó 10. pontja) 

Előadó: dr. Fekete Zoltán polgármester 

Referens:  Pázmándi-Guba Viktória szervezési referens 

 

11. A Mátyás király út 75. szám alatti, illetve a Széchenyi út 8. szám alatti ingatlanok 

cseréje (testületi meghívó 11. pontja) 

Előadó: dr. Fekete Zoltán polgármester 

Referens:  dr. Jakab Orsolya jegyző 

 

12. Önkormányzati ingatlanok hasznosítása (testületi meghívó 12. pontja) 

12/1. Illyés Gyula u. 8. 1/2. szám alatti önkormányzati bérlakás hasznosítása (testületi 

meghívó 12/1. pontja) 
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12/2. Matyó Kutyás Klub kérelme a 1926/1 hrsz. területrészének hasznosításáról (testületi 

meghívó 12/2. pontja) 

Előadó: dr. Fekete Zoltán polgármester 

Referens:  Elek Andrea szervezési munkatárs 

  dr. Tóth Eszter jogi és szervezési előadó 

 

13. Indítványok, javaslatok 

 

 

1. Beszámoló Mezőkövesd város közbiztonsági helyzetéről, a közbiztonság érdekében tett 

intézkedésekről és az azokkal kapcsolatos feladatokról (testületi meghívó 1. pontja) 

 

Dr. Varga László Rendőrkapitányság vezető elmondja, hogy idén is az Országos 

Rendőrkapitányság által meghatározott szempontrendszer és grafikonok alapján készült el a 

beszámoló. Elmondja, hogy az eddig csökkenő tendenciát mutató közterületi jogsértések, 

bűncselekmények száma sajnos az elmúlt időszakban növekedett. Viszont a felderítés is 

jelentős 80-90%-os volt. Több szabálysértést kellett feldolgozniuk, mint az elmúlt évben. A 

közbiztonsági helyzetre is fokozottabb figyelmet fordítottak. 

 

Csiger Lajos bizottsági elnök, mivel további hozzászólás, illetve módosító javaslat nem 

hangzott el, a határozati-javaslatot teszi fel szavazásra: 

 

9 fő bizottsági tagból 8 fő vett részt a szavazásban és 8 fő igen szavazatával az Ügyrendi 

és Társadalmi Kapcsolatok Bizottság a Beszámoló Mezőkövesd város közbiztonsági 

helyzetéről, a közbiztonság érdekében tett intézkedésekről és az azokkal kapcsolatos 

feladatokról szóló határozati-javaslatot elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

 

 

2. Tájékoztató a Mezőkövesdi Polgárőrség Egyesület tevékenységéről (testületi meghívó 2. 

pontja)  

 

Csiger Lajos bizottsági elnök, ismerteti a napirendi pontot, elmondja, hogy mivel Varga Lajos 

Egyesületi elnök nincs jelen, így Ő képviseli az egyesületet. 

 

Dr. Varga László Rendőrkapitányság vezető elmondja, hogy az együttműködés jó a 

polgárőrséggel. 

 

Csiger Lajos bizottsági elnök mivel további hozzászólás, illetve módosító javaslat nem 

hangzott el, a határozat-javaslatot teszi fel szavazásra: 

 

9 fő bizottsági tagból 8 fő vett részt a szavazásban és 8 fő igen szavazatával az Ügyrendi 

és Társadalmi Kapcsolatok Bizottság a Tájékoztató a Mezőkövesdi Polgárőrség Egyesület 

tevékenységéről szóló határozati-javaslatot elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

 

 

3/2. Az önkormányzat 2023. évi zárszámadása (testületi meghívó 3/2. pontja) 

 

Csiger Lajos bizottsági elnök, mivel hozzászólás, illetve módosító javaslat nem hangzott el, a 

rendelet-tervezetet teszi fel szavazásra: 
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9 fő bizottsági tagból 8 fő vett részt a szavazásban és 8 fő igen szavazatával az Ügyrendi 

és Társadalmi Kapcsolatok Bizottság Az önkormányzat 2023. évi zárszámadásáról szóló 

rendelet tervezetet elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

 

Csiger Lajos bizottsági elnök, mivel hozzászólás, illetve módosító javaslat nem hangzott el, a 

határozat-javaslatot teszi fel szavazásra: 

 

9 fő bizottsági tagból 8 fő vett részt a szavazásban és 8 fő igen szavazatával az Ügyrendi 

és Társadalmi Kapcsolatok Bizottság a Mezőkövesdi Közös Önkormányzati Hivatal, 

Mezőkövesd Város Önkormányzata, valamint a Mezőkövesdi Önkormányzat 

fenntartásában lévő intézmények belső kontrollrendszerének működésére vonatkozó 

vezetői nyilatkozat beterjesztésének tudomásulvételéről szóló határozati javaslatot 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

 

 

4. Beszámoló a 2023. évben végzett belső ellenőrzések eredményéről (testületi meghívó 4. 

pontja) 

 

Csiger Lajos bizottsági elnök ismerteti a napirendi pontot, mivel hozzászólás, illetve módosító 

javaslat nem hangzott el, a határozati-javaslatot teszi fel szavazásra: 

 

9 fő bizottsági tagból 8 fő vett részt a szavazásban és 8 fő igen szavazatával az Ügyrendi 

és Társadalmi Kapcsolatok Bizottság a Beszámoló a 2023. évben végzett belső 

ellenőrzések eredményéről szóló határozati-javaslatot elfogadásra javasolja a Képviselő-

testületnek. 

 

 

5. Beszámoló a Mezőkövesdi Kistérségi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ 

2023. évi munkájáról (testületi meghívó 5. pontja) 

 

Szarka Melinda intézményvezető elmondja, hogy nehéz évet zár maga mögött a központ, a 

gyermekvédelmi számok tovább növekedtek. Szakemberhiánnyal küzdenek. Megköszöni a 

jelzőrendszerben való együttműködést az intézményvezetőknek. 

Az idősellátási rendszerrel kapcsolatban elmondja, hogy jó szolgáltatást biztosítanak, a 

lehetőségekhez képest mindig újítanak. A szociális területen dolgozó kollégák a legnagyobb 

szakmai tudásukat nyújtják. 

 

Csiger Lajos bizottsági elnök mivel további hozzászólás, illetve módosító javaslat nem 

hangzott el, a határozati-javaslatot teszi fel szavazásra: 

 

9 fő bizottsági tagból 8 fő vett részt a szavazásban és 8 fő igen szavazatával az Ügyrendi 

és Társadalmi Kapcsolatok Bizottság Beszámoló a Mezőkövesdi Kistérségi Szociális 

Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ 2023. évi munkájáról szóló határozati-javaslatot 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

 

 

6. Beszámoló a Mezőkövesdi Többcélú Kistérségi Társulás 2023. évi munkájáról (testületi 

meghívó 6. pontja)  

 

Csiger Lajos bizottsági elnök mivel hozzászólás, illetve módosító javaslat nem hangzott el, a 

határozati-javaslatot teszi fel szavazásra: 
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9 fő bizottsági tagból 8 fő vett részt a szavazásban és 8 fő igen szavazatával az Ügyrendi 

és Társadalmi Kapcsolatok Bizottság a Beszámoló a Mezőkövesdi Többcélú Kistérségi 

Társulás 2023. évi munkájáról szóló határozati-javaslatot elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek. 

 

 

7. Mezőkövesdi Óvoda-Bölcsőde és Élelmezési Központ óvodáiban a 2024/2025. nevelési 

évben indítható csoportok számának meghatározása (testületi meghívó 7. pontja) 

 

Csiger Lajos bizottsági elnök ismerteti a napirendi pontot, mivel hozzászólás, illetve módosító 

javaslat nem hangzott el, a határozati-javaslatot teszi fel szavazásra: 

 

9 fő bizottsági tagból 8 fő vett részt a szavazásban és 8 fő igen szavazatával az Ügyrendi 

és Társadalmi Kapcsolatok Bizottság a Mezőkövesdi Óvoda-Bölcsőde és Élelmezési 

Központ óvodáiban a 2024/2025. nevelési évben indítható csoportok számának 

meghatározásáról szóló határozati-javaslatot elfogadásra javasolja a Képviselő-

testületnek. 

 

 

8. Mezőkövesdi Óvoda-Bölcsőde és Élelmezési Központ óvodáiban 2024/2025. nevelési 

évben induló csoportok gyermeklétszámának húsz százalékkal történő bővítéséről 

(testületi meghívó 8. pontja) 

 

Lázár Endréné főigazgató elmondja, hogy már a beiratkozás óta is történt jelentkezés, viszont 

a katolikus óvoda megnyitása nem tudja hogyan érinti majd a létszámot. Továbbá elmondja, 

hogy indulni fog angol nyelvű csoport is. 

 

9 fő bizottsági tagból 8 fő vett részt a szavazásban és 8 fő igen szavazatával az Ügyrendi 

és Társadalmi Kapcsolatok Bizottság a Mezőkövesdi Óvoda-Bölcsőde és Élelmezési 

Központ óvodáiban 2024/2025. nevelési évben induló csoportok gyermeklétszámának 

húsz százalékkal történő bővítéséről szóló határozati-javaslatot elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek. 

 

 

9. A tájházak felkészülése a turisztikai szezonra (testületi meghívó 9. pontja) 

 

Kovács Szabolcs bizottsági tag elmondja, hogy véleménye szerint milyen hiányosságok 

fedezhetők fel a tájházakkal kapcsolatban. Elmondja, hogy ha nincs nyitva a Kisjankó Bori ház 

vagy a Rendezvényközpont, akkor nem megoldható a mosdó használat. 

 

Dr. Jakab Orsolya jegyző elmondja, hogy a kerítés vonatkozásában az alapvető probléma, 

hogy a bokor teljesen benőtte a kerítést. Fel lett szólítva a bérlő, hogy vágja le a növényzetet, a 

kerítés karbantartása az ő feladata. 

A mosdó használat megoldható a környéken levő vendéglátóegységekben, illetve a nyilvános 

illemhelyen is. 

 

Csiger Lajos bizottsági elnök ismerteti a napirendi pontot, mivel további hozzászólás, illetve 

módosító javaslat nem hangzott el, a határozati-javaslatot teszi fel szavazásra: 
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9 fő bizottsági tagból 8 fő vett részt a szavazásban és 8 fő igen szavazatával az Ügyrendi 

és Társadalmi Kapcsolatok Bizottság A tájházak felkészülése a turisztikai szezonra szóló 

határozati-javaslatot elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

 

 

10. A Mezőkövesdi Rendőrkapitányság támogatási kérelmének elbírálása (testületi 

meghívó 10. pontja) 

 

Dr. Varga László Rendőrkapitányság vezető elmondja, hogy az ORFK és a 

Belügyminisztérium szakmai álláspontja változott a tavalyi évhez képest, jogilag már nem 

adománynak szeretné minősíteni a támogatást, hanem támogatási keretszerződés megkötését 

javasolja a Belügyminisztérium. 

 

Csiger Lajos bizottsági elnök, mivel további hozzászólás, illetve módosító javaslat nem 

hangzott el, a határozati-javaslatot teszi fel szavazásra: 

 

9 fő bizottsági tagból 8 fő vett részt a szavazásban és 8 fő igen szavazatával az Ügyrendi 

és Társadalmi Kapcsolatok Bizottság A Mezőkövesdi Rendőrkapitányság támogatási 

kérelmének elbírálásáról szóló határozati-javaslatot elfogadásra javasolja a Képviselő-

testületnek. 

 

 

11. A Mátyás király út 75. szám alatti, illetve a Széchenyi út 8. szám alatti ingatlanok 

cseréje (testületi meghívó 11. pontja) 

 

Csiger Lajos bizottsági elnök ismerteti a napirendi pontot, mivel hozzászólás, illetve módosító 

javaslat nem hangzott el, a határozati-javaslatot teszi fel szavazásra: 

 

9 fő bizottsági tagból 8 fő vett részt a szavazásban és 8 fő igen szavazatával az Ügyrendi 

és Társadalmi Kapcsolatok Bizottság A Mátyás király út 75. szám alatti, illetve a 

Széchenyi út 8. szám alatti ingatlanok cseréjéről szóló határozati-javaslatot elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek. 

 

 

12. Önkormányzati ingatlanok hasznosítása (testületi meghívó 12. pontja) 

12/1. Illyés Gyula u. 8. 1/2. szám alatti önkormányzati bérlakás hasznosítása (testületi 

meghívó 12/1. pontja) 

 

Csiger Lajos bizottsági elnök ismerteti a napirendi pontot, mivel hozzászólás, illetve módosító 

javaslat nem hangzott el, a határozati-javaslatot teszi fel szavazásra: 

 

9 fő bizottsági tagból 8 fő vett részt a szavazásban és 8 fő igen szavazatával az Ügyrendi 

és Társadalmi Kapcsolatok Bizottság az Illyés Gyula u. 8. 1/2. szám alatti önkormányzati 

bérlakás hasznosításáról szóló határozati-javaslatot elfogadásra javasolja a Képviselő-

testületnek. 

 

12/2. Matyó Kutyás Klub kérelme a 1926/1 hrsz. területrészének hasznosításáról (testületi 

meghívó 12/2. pontja) 

 

Csiger Lajos bizottsági elnök ismerteti a napirendi pontot, mivel hozzászólás, illetve módosító 

javaslat nem hangzott el, a határozati-javaslatot teszi fel szavazásra: 
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9 fő bizottsági tagból 8 fő vett részt a szavazásban és 8 fő igen szavazatával az Ügyrendi 

és Társadalmi Kapcsolatok Bizottság a Matyó Kutyás Klub kérelme a 1926/1 hrsz. 

területrészének hasznosításáról szóló határozati-javaslatot elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek. 

 

 

13. Indítványok, javaslatok 

 

 

A bizottság a 2011. évi Mötv. 46.§ (2) bekezdése alapján zárt ülés keretében folytatja tovább 

a tanácskozást, melyről külön jegyzőkönyv készül. 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

  Kaczvinszki Ferenc    Csiger Lajos 

  Bizottsági tag Bizottsági elnök 


